

Lithium-Ion Battery Statement

NBW.01

This document contains important safety information regarding the operation, use, and disposal of batteries contained in the following product(s):

Product Name	Regulatory Model Number	Battery Pack Model
Medusa 100	N001A	XSS-INR18650-20S-F2PCS

WARNING:

The battery pack in this product does not require user action to charge and operate. The battery pack is non-removable. It should not be repaired or replaced by the user, and it should never be disassembled from the product. The user should never attempt to charge the battery pack separately. Misuse may result in risk of fire, burns, or explosion. If the system reports a faulty battery, contact support for battery service. The battery must be recycled or disposed of separately from general waste. Do not incinerate the battery. Follow the local laws and regulations in your area for proper disposal.

ATTENTION:

Le bloc-batterie de ce produit n'exige pas qu'un utilisateur se charge ou fonctionne. Le bloc-batterie n'est pas amovible. Il ne doit pas être réparé ou remplacé par l'utilisateur et ne doit jamais être démonté du produit. L'utilisateur ne doit jamais tenter de charger le bloc-batterie séparément. Une mauvaise utilisation peut entraîner un risque d'incendie, de brûlures ou d'explosion. Si le système signale une batterie défectueuse, contactez service client pour le service de la batterie. La batterie doit être recyclée ou éliminée séparément des déchets généraux. N'incinerez pas la batterie. Suivez les lois et réglementations locales de votre région pour une élimination appropriée.